
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 15.5.2024
Místo: velký sál ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
RNDr. Josef Novák, Iveta Kolářová, Hana Sosíková, Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M., Ing. Bronislav Horák, 
Mgr. Tomáš Jager, Mgr. Dalibor Leviček, MBA

Nepřítomní členové: Markéta Hrdá, Bc. Alena Pokorná

Hosté: p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová

Program:
1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Zhodnocení návštěvy a prohlídky LMŠ Mariánka
3. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni -  p. místostarostka Stejskalová:

Rozpočty škol a školských zařízení -  NPP (Dohodovací řízení),
Žákovské zastupitelstvo -  plnění úkolů, které si žáci vybrali (ŽP), stávka škol - splnění podmínek,....
Přijímací řízení na SŠ a ZŠ (zápis do 1. ročníku)

4. Diskuze
5. Závěr

Ad 1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák. 
Hlasování o schválení programu: přítomno: 8 pro: 8

Ad 2. Zhodnocení návštěvy a prohlídky LMŠ Mariánka
Přítomní členové komise se na základě informací ředitelky a koordinátorky LMŠ a prohlídky MŠ vyjadřovali 
o LMŠ Mariánka, především nás zaujala historie školy včetně současného stavu.
Členové komise diskutovali o různorodé nabídce pro žáky lesní mateřské školy, posuzovali pro a proti 
netradičnímu pedagogickému procesu (včetně předškolního vzdělávání), diskutovali personální, finanční 
a materiální zajištění provozu školy.
Většinou jsme se shodli, že LMŠ má svoje klady i zápory a je to doplňková možnost ke stávajícím kapacitám 
státních MŠ v městské části Brno-Líšeň.
Členové byli spokojeni se všemi informacemi, které jim podala ředitelka školy Mgr. Klára Krchňavá.

Ad 3. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni
Rozpočty škol a školských zařízení -  NPP (Dohodovací řízení)
MČ nemůže a nebude dotovat školy v oblasti platů NPP.
MČ stanovila výši neinvestičního příspěvku v MŠ-školkovné (800 Kč) a v ŠD (300 Kč).
Přijímací řízení na ZŠ -  členové komise byli seznámeni s pravděpodobnými počty budoucích 1. tříd a počty žáků 
v 1. ročnících a na celé škole (ke 2.9.2024) v jednotlivých základních školách v městské části Brno-Líšeň. 
Přijímací řízení na SŠ -  probíhala diskuse k digitálnímu způsobu přihlašování žáků do přijímacího řízení na SŠ 
a k výsledkům přijímacího řízení na SŠ, které byly zveřejněny právě 15.5.2024.
Také byla diskutována možnost přihlášek do 2. kola PZ na SŠ v termínu 21.5. - 24.5. 2024.
Žákovské zastupitelstvo -  aktivity jednotlivých základních škol pod záštitou paní místostarostky Stejskalové



nadále pokračují a budou pokračovat i v příštím školním roce.
ČŠI -  provedla komplexní inspekční činnost na dvou školách, a to MŠ Neklež a ZŠ Novolíšeňská. Obě školy uspěly 
na výbornou a byly pochváleny za svoji vzdělávací činnost.
ZŠ Masarova -  ve funkci ředitele školy končí Mgr. Ivo Zálešák, který odchází do zaslouženého důchodu a který byl 
oceněn představiteli města Brna za dlouhodobé působení v brněnském školství.
Nástupkyní se stala Mgr. Alexandra Zálešáková.

Ad 4. Diskuse
Diskuse probíhala průběžně ke všem bodům programu.

Ad 5 .Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18.45 hodin.
Příští schůze je naplánována na 12.6.2024 -17.30 ve velkém sále ÚMČ Brno-Líšeň.

Zapsal: RNDr. Josef Novák

PREZENČNÍ LISTINA JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE RADY MČ Brno-Líšeň -  15.5.2024

Titul Jméno Příjmení Podpis

RNDr. Josef Novák

Markéta Hrdá omluvena

Iveta Kolářová

Alena Pokorná omluvena

Hana Sosíková

Mgr. Be. MBA LL.M. Tomáš Anderle

Ing. Bronislav Horák

Mgr. Tomáš Jager

Mgr. MBA Dalibor Leviček

HOSTÉ

Titul Jméno Příjmení Podpis

Mgr. Alena Stejskalová


